
 
 
 

Vpogled v prihodnost človeka na Zemlji 

 
 
Znanstveni svet do dandanes ni razumel koncepta pretvorbe magnetnih in gravitacijskih polj v 
materijo, zato je konec 20-ega in v začetku 21-ega stoletja ustvaril brezpredmetne fraze, kot so 
»božji delec«, za opis naravnih procesov, pri katerih različne materije nastajajo zaradi interakcije 
in zmanjšanja oz. povečanja naboja različnih magnetnih in gravitacijskih polj (t.i. Magrav jakost)  
Te interakcije omogočajo, da človek določeno telo zazna z danimi čuti, kar pa določa Magrav 
jakost aminokislin v človeškem telesu v Zemljinem okolju. 
Znanstveniki so s poimenovanjem prve zaznane materije v plazmi protona »božji delec« ustvarili 
napačen koncept, podobno kot so na primer v preteklih stoletjih misleci dejali, da je Zemlja v 
središču vesolja. Po teh namišljenih principih so njihova telesa, planet Zemlja in Sonce prav tako 
»božji delci«, saj se prav tako pojavljajo v obliki materije, so vidni in zaznavni, razlika je le 
velikostni red in vsebovana materija. 
Kako žalostno, da človek potrebuje tako dolgo, da se nauči iz preteklih napak in zmot. V navadi 
mu je, da se vživi v fantazije in promovira zgrešene ideje dokler le-te ne navdušujejo dovolj 
ozkoglednih ljudi v tistem času. Nekega dne pa tekom raziskav in odkritij spozna in si prizna, da 
so bila pretekla dejstva zmotna zaradi premajhnega razumevanja sveta okoli sebe. 
Intelektualno in tehnološko odraščanje človeka skozi stoletja ga je pripeljalo do beleženja okolja 
okoli sebe in dejanj svojih vrstnikov. Sprva do risanja po stenah jam in kožah živali, kasneje na 
platno in papir, v sodobnejši zgodovini je posnel zvok in sliko na trak ter sedaj vse omenjeno na 
mikročipe. 
Zlahka lahko razumemo, da so v vesolju druga inteligentna bitja, tehnološko in intelektualno 
mnogo bolj napredna od nas. Ta bitja, ki  so bila opazovalci in obiskovalci našega planeta skozi 
milijone let, so beležila dogodke in človeška dejanja ter nam bodo v bližnji prihodnosti predvajala 
vse zabeleženo. Nato bodo vsi tako-imenovani voditelji sveta spoznali, da so »opazovalci« 
zabeležili vse najpomembnejše dogodke na tem planetu in njihove dolgosežne posledice ter jih 
bodo predvajali sedanji generaciji ljudi, ki bo spoznala, kaj vse so tile »vplivni možje« storili zase 
in za ljudi okoli sebe. 
Skozi stoletja se je človekovo nasilno vedenje v živo prenašalo skozi vesolje do ostalih bitij na 
enak način, kot se dandanes prenašajo novice po svetu. Posnetki, ki so jih ustvarili »opazovalci«, 
so zelo podrobni in ne prikazujejo le dejanj temveč tudi misli teh samooklicanih vplivnih mož. 
Če bi se človek zavedal vsebine posnetkov njegovih dejanj skozi znanstveni in zgodovinski 
razvoj, ki so jih naredila tuja bitja, bi vedel, da so ta bitja zabeležila tudi vsa pretekla kriminalna 
dejanja, ki jih je človek storil. 
Zabeležena so vsa krivična dejanja človeka do sočloveka in njegov boj za posest nad koščkom 
ozemlja ali za ničvredno materialno bogastvo z uporabo orožja v spopadih. Podobno kot 
znanstveniki opazujejo  življenje bitij v deževnem gozdu in se ne vmešavajo v naravne procese, 
tako so »vesoljski popotniki«  zabeležili uničevanje življenj, narodov in imperijev preko prevar, 
kraj in vojn. Celotna zgodovina in naravne katastrofe tega planeta so bile skozi stoletja prenašane 
preko vesolja z namenom, da prikažejo življenje človeka na otoku Zemlja v oceanih Vesolja. V 
posnetkih je človek prikazan kot nasilna žival v svojem okolju. 



Sprašujem se, če so se vsi samooklicani verski vodje in voditelji narodov zavedali teh opazovanj 
in zabeleženih nehumanih dejanj, zlih namer in misli, medtem, ko so se skrivali za svojo masko in 
opravičevali dejanja pod pretvezo svetovnega miru, svete vojne in podobno. Ko bodo posnetki 
predvajani ljudem sveta, se bodo ti voditelji sramovali svojih prikritih in nečastnih dejanj proti 
človeštvu. Ljudje bodo spoznali pravo plat njihovih plenilskih dejanj, ki so bila prikazana kot 
plemenita, in pravici bo zadoščeno. Videli bodo, da so ti voditelji s svojimi zlimi dejanji 
pravzaprav zavirali napredek človeštva. Prav tako bodo ti posnetki jasno in nedvoumno razkrili 
dejanja tistih, ki iščejo resnico in širijo resnični mir in enotnost med vsemi ljudmi na Zemlji. 
Tako bo v bližnji prihodnosti človek lahko spoznal resnično plat svojih dejanj na tem planetu in 
njihovih širših posledic. Vse to, kar lahko danes vidimo na ekranih iz svetovnih žarišč, zlorabe 
rasno drugačnih, izkoriščanje tretjerazrednih držav zaradi ničvrednega prahu, vse to je bilo 
posneto in bo predvajano sedanjim in preteklim voditeljem, ki bodo odgovarjali za vsa svoja 
dejanja pred celotnim človeštvom. 
Tako kot njihovi vodje, vsak človek kaže podobne znake pohlepa in nasilnih dejanj, podobno kot 
živali v divjini. Sodobni masovni mediji vsakodnevno prikazujejo to vedenje kot novice o 
konfliktih, nezavedajoč se , da se vse to prenaša po vesolju s strani tujih inteligenc. 
Podobno kot se spodobni človek izogiba uličnemu pijančevanju, ker noče imeti nič s tem, tako so 
se inteligentna vesoljna bitja (razen redkih izjem v preteklosti) izogibala direktnemu stiku s 
človekom kot neukročeno in primitivno živaljo in smatrala njegovo nasilno obnašanje kot 
nesprejemljivo. Do sedaj smo bili v tako imenovanem statusu quo, kar se bo kmalu spremenilo s 
sprostitvijo te nove tehnologije. 
Sčasoma bo človek spoznal, bodisi mali človek bodisi t.i. voditelj naroda ali vere, zakaj so bila 
vsa dejanja, zabeležena in prenašana po vesolju, smatrana kot dejanja primitivnih bitij. Modreci 
bodo razumeli, zakaj je človeštvo mislilo, da so edina inteligentna bitja v vesolju. Zato je 
znanstveni svet do sedaj zaman iskal življenje v vesolju, saj se je le-to izogibalo človeka kot 
primitivne vrste. 
Sprašujem se, koliko bo človek spremenil svoje obnašanje, ko bo spoznal, da so druga 
inteligentna bitja vse njegove misli in dejanja zabeležila. Tedaj bo človeštvo spoznalo, koliko 
gorja so jim povzročili vodje narodov in verski vodje. V trenutnem načinu življenja bodo pravi 
voditelji redkejši od zrna zlata. 
Resnično se sramujem, ker sem bil rojen v koži takšnega bitja. To je moj krik, lahko je tudi krik 
vsakega, ki zares ljubi mir na svetu, ga je in ga bo. 
Sram je lahko tudi tiste, ki mislijo, da njihove zle misli v praznih glavah in zla dejanja, ki izvirajo 
iz teh misli, niso bila zabeležena. Nadaljujejo s svojim početjem, vendar se ne zavedajo, da bo 
njihovo početje predvajano vsem prej, kot si mislijo. Resnična zgodovina človeštva bo predvajana 
vsem prihodnjim generacijam na vpogled.  Bodo voditelji in njihovi podporniki še želeli živeti na 
tem planetu? 
Žalosti me misel, koliko časa bo še preteklo, preden bo človek odrasel, v mislih, dejanjih in 
obnašanju. Ne le, kdaj bo ustvaril mirno skupnost na Zemlji, kdaj se bo pridružil miroljubni 
skupnosti, ki že obstaja v vesolju? 
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